



湖南师范大学洪堡跨学科研究中心

Humboldt Center for Transdisciplinary Studies at Hunan Normal University

揭牌仪式

LAUNCH CEREMONY

2020年9月14日 September 14, 2020

湖南・长沙 Changsha, Hunan



揭牌仪式 LAUNCH CEREMONY

时 间: 16:00-17:00

地 点: 腾龙楼 613 多功能厅

主持人: 曾艳钰 教授

议程

- 1. 湖南师范大学社科处副处长王铁钢宣读中心成立文件
- 2. 湖南师范大学党委书记蒋洪新教授致辞
- 3. 波茨坦大学校长奥利弗·君特教授致辞
- 4. 北京外国语大学 / 湖南师范大学 "潇湘学者" 讲座教授 王炳钧教授致辞
- 5. 湖南师范大学"潇湘学者"特聘教授吴漠汀教授致辞
- 6. 柏林-勃兰登堡科学院托比亚斯·克拉夫特博士致辞
- 7. 蒋洪新教授和中心副主任任海燕博士揭牌
- 8. 湖南师范大学洪堡跨学科研究中心主任奥特玛·埃特教授 致辞
- 9. 合影

LAUNCH CEREMONY揭牌仪式

Time: 16:00-17:00

Venue: Rising Dragon Building, Room 613

Moderator: Professor Dr. Zeng Yanyu

Agenda

- 1. Missive from Department of Social Sciences by Wang Tiegang, Hunan Normal University
- Speech by Professor Dr. Jiang Hongxin, Chancellor of Hunan Normal University
- 3. Speech by Professor Oliver Günther Ph.D., President of the University of Potsdam
- 4. Speech by Professor Dr. Wang Bingjun, Beijing Foreign Studies University / Hunan Normal University
- 5. Speech by Professor Dr. Martin Woesler, Hunan Normal University
- 6. Speech by Dr. Tobias Kraft, Berlin-Brandenburg Academy of Sciences and Humanities
- 7. Professor Dr. Jiang Hongxin and Dr. Ren Haiyan Unveil the Plaque
- Inaugural Address by Professor Dr. Ottmar Ette, Director of the Humboldt Center for Transdisciplinary Studies at Hunan Normal University
- 9. Group Photo